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Vragen van het lid Madlener (PVV)
aan de minister voor Wonen, Wijken
en Integratie over het bericht dat er
opnieuw een woningcorporatie in
financiele problemen is gekomen.
(Ingezonden 18februari 2009)

1
Hoe zijn de problemen bij
woningcorporatie SGGB uit
Hoofddorp precies ontstaan?1

2
Wat is de rol geweest van het intern
en extern toezicht op deze
woningcorporatie?

3
Wat vindt u van de uitspraak dat een
«normaal» bedrijf al lang failliet was
gegaan?

4
Gaat u alle besturen van
woningcorporaties scherper
controleren, nu gebleken is dat er
zoveei mis is in deze branche?
Zo nee, waarom niet?

1 DeTelegraaf, 14februari 2009: «0pnieuw
woningcorporatie in financiele problemen».
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